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מר שפירא – היו"ר: 

שלום לכולם. 

אנחנו גם בשידור, ואני מתכבד לפתוח את ישיבת המועצה מן המניין מס' 20, היום ה-24 במרץ, השעה 18.15 

ואנחנו מתחילים, אדוני ראש העיר, בשאילתות- של יובל צלנר בהתחלה. 

אדוני ראש העיר.   

  

133. שאילתות: 

שאילתה: יובל צלנר, חבר מועצה - בהמשך לשאילתה מיום 20.1.25 - הופעת הזמר אייל גולן בעיר 

תל אביב-יפו  

 

מר שפירא- היו"ר: 

אדוני ראש העיר, שאילתה של יובל צלנר, וגם יש לנו שאלת המשך מיובל צלנר- שאני לא יודע מהי כרגע. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

שלום לכולם. 

קודם כל איפה רעות? רעות-מזל טוב. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

רעות, ראש העיר אומר מזל טוב. 

 

גב' נגר: 

תודה רבה. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

שאילתה מס' 1 של חבר המועצה יובל צלנר: 

האירוע המתקיים באצטדיון בלומפילד הם אירועים פרטיים במתקן עירוני. העירייה איננה מעורבת בהפקה 

או במימון והמקום מושכר לגורמים פרטיים בתשלום. העירייה איננה רשאית לקבוע כי אולם אשר עומד 

להשכרה לכלל הציבור-לא יושכר לגורם מסוים או אדם מסוים, שכן פעולה זו אינה חוקית. 

לא מדובר גם במכרז אלא בהשכרת אולם או אצטדיון או מתקן עירוני אחר, בתנאים שנקבעים בחוזה 

ההשכרה, ובעבר כבר אמרתי שבמקרה דנן- אייל גולן מעולם לא הוזמן על ידי עיריית תל-אביב יפו לקחת 

באחד מהאירועים של העירייה. 

אז אני חושב שענינו על זה. 
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מר שפירא- היו"ר: 

רגע, הוא רוצה שאלת המשך שעוד מעט נשמע מהי. 

 

מר צלנר: 

אני מניח שאם היתה שם עצרת למען העזתים, ברור שבמתקן עירוני לא היינו מקיימים אותה, ובצדק. 

לצערי לא ענית על השאלה השלישית. 

 

קריאה: 

אז היה את הטקס. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

מה הוא אמר? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

שאם היתה עצרת לעזתים כנראה לא היית מקיים. 

 

מר רייפ: 

על מה אתה מדבר יובל, על אייל גולן? 

אנחנו הוצאנו הבהרה, הוצאנו תגובה, הוצאנו אותה. 

אבל זה בחוק אסור. 

 

מר צלנר: 

לצערי על השאלה השלישית נמנעת מלהשיב, אבל אני אכן אגיד שפנה אלי מנהל של זמר מאוד מוכר, הוא 

אמר שגם הוא פנה וביקש להופיע באצטדיון ואמרו שאי אפשר, האצטדיון כבר תפוס. 

רציתי לדעת מדוע אייל גולן כן וזמרים אחרים לא. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

תפוס. 

 

עו"ד סלמן: 

זה עניין של זמינות. זה תפוס, זה עניין של זמינות. 

 

מר צלנר: 

לכן אני שואל. 
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מר שפירא- היו"ר: 

 .FIRST COMES FIRST

ראש העיר ישיב. 

 

קריאה: 

תפוס על ידי זמר אחר. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני חושב שלמרות מה שקורה סביבנו אנחנו עדיין פה בעיריית תל-אביב לא מאפיה. זה לא עובד על פי 

כישורים וקשרים וכל מיני דברים. 

אם מישהו מתלונן שמישהו לא פועל כראוי הוא רשאי ללכת למשטרה ונחקור את העניין הזה.  

 

מר צלנר: 

למה אתה חושב שזה פלילי? 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני חושב שאם אני  מפלה מישהו זה פלילי, מה לעשות-אסור לי. 

 

גב' קשת: 

ואפליה לטובה? 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

כל דבר שנעשה אותו כחוק הוא חוקי וכל דבר שהוא לא לפי החוק-הוא לא חוקי. 

 

מר צלנר: 

אבל היית עושה שם עכשיו עצרת למען עזה? 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

די, סיימנו. חבל. זה נמוך נמוך נמוך, חבל. 

 

שאילתה מס' 38 של חבר המועצה יובל צלנר מתאריך 6.3.25 
 

 תשובת ראש העירייה:

"הזמר אייל גולן מעולם לא הוזמן להופיע באירועים עירוניים בתל-אביב יפו, ולא יוזמן". 
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בהמשך לשאילתה מיום 20.1.25, שבה הצהרת כי אייל גולן לא יוזמן להופיע בעיר תל אביב-יפו, ולאור 

הדיווחים האחרונים כי הוא עתיד לפתוח סבב הופעות באצטדיון בלומפילד- מתקן עירוני בבעלות עיריית תל 

אביב-יפו, אשר ניהולו מופקד בידי חברת היכלי הספורט אבקש התייחסותך לנושאים הבאים:  

1. האם לאור הצהרתך בכוונתך לפעול לביטול סבב ההופעות הצפוי של אייל גולן באצטדיון בלומפילד? 

2. כיצד התבצע תהליך האישור להופעותיו של אייל גולן באצטדיון בלומפילד בשנים האחרונות )במכרז או  

    בדרך אחרת(? 

3. מהם הקריטריונים שבהם אמנים נדרשים לעמוד על מנת לקבל אישור לקיים הופעה במתקנים עירוניים? 
 

 תשובת ראש העירייה: 

1. האירועים המתקיימים באצטדיון בלומפילד הינם אירועים פרטיים במתקן עירוני, העירייה לא מעורבת 

בהפקה או במימון, והמקום מושכר לגורמים פרטיים בתשלום. העירייה אינה רשאית לקבוע כי אולם 

אשר עומד להשכרה לכלל הציבור -  לא יושכר לגורם מסוים או אדם מסוים, שכן פעולה כזו אינה חוקית. 

2. אין המדובר במכרז, אלא השכרת אצטדיון בתשלום והתנאים נקבעים בחוזה ההשכרה. 

 

שאילתה: איתמר אבנרי, חבר מועצה - תכנית להתמודדות עם זיהום האוויר בתחנה המרכזית החדשה 

בדרום תל-אביב 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אדוני ראש העיר, איתמר, שאילתה מטעם איתמר אבנרי בבקשה. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

איתמר אבנרי, שאילתה מס' 2. 

מה אתה לוחץ עלי? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

שמת לב? 

אמרו לי שאני לא שולט, שהתחלנו באיחור, כולם צועקים עלי, ואתה היחיד ש, 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

שאילתה מס' 2 של חבר המועצה איתמר אבנרי. 

אני שמח לדווח שביום חמישי האחרון נשלח אלי מכתב מהשרה להגנת הסביבה ובו היא כותבת כי לאור נתוני 

זיהום האוויר שנבדקו על ידי הצוות המקצועי במשרד אין מקום לחדש את ההכרזה על אזור התחנה 

המרכזית. אציין שהתכנית שהגישה  העירייה אושרה על ידי גורמי המקצוע במשרד להגנת הסביבה, ולמעשה 

התכנית מיושמת כבר שנתיים. 
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ואומר יותר מזה, שהמסמך בעצם מקבל את כל טענותינו שטענו בזמנו, וטענתי ואמרתי כאן שאין זיהום 

אוויר בתחנה, והאשה או הגורם המקצועי שטען בחום אז שצריך לעשות- אני לא יודע מה, אומר-אין זיהום. 

ואם אין זיהום, כמו שאני אמרתי בפעם הקודמת, שבמזרח התיכון יש זיהום שנובע ממזג האוויר שלנו. יש 

אבק, יש סופות חול, יש עוד כמה דברים, מי שרוצה – על זה להעניש אותנו או לומר שמשהו לא בסדר- זכותו. 

 

שאילתה מס' 39 של חבר המועצה איתמר אבנרי מתאריך 16.3.25 
 

לפני מספר חודשים אישרה מועצת העיר תכנית להתמודדות עם זיהום האוויר בתחנה המרכזית החדשה 

בדרום תל-אביב )"הצעה לתכנית פעולה לשיפור איכות האוויר באזור התחנה המרכזית בתל אביב-יפו"(. 

מאז, השרה להגנת הסביבה טרם חתמה על התכנית. בהתאם לכך, ברצוני לשאול: 

1. אילו צעדים נקטה עיריית תל אביב-יפו באופן עצמאי לצמצום זיהום האוויר באזור התחנה המרכזית מאז 

    אישרה מועצת העיר את התכנית? 

2. האם וכיצד פעלה עיריית תל אביב-יפו אל מול המשרד להגנת הסביבה על-מנת שהשרה תחתום על  

    התכנית? אם לא, מדוע? 

 

תשובת ראש העירייה: 

 
אני שמח לדווח שביום חמישי האחרון נשלח אליי מכתב מהשרה להגנת הסביבה ובו היא כותבת  כי לאור 

נתוני זיהום האוויר שנבדקו ע"י הצוות המקצועי במשרד, אין מקום לחדש את ההכרזה על אזור התחנה 

המרכזית. אציין שהתכנית שהגישה העירייה אושרה ע"י  גורמי המקצוע במשרד להגנת הסביבה, ולמעשה 

התוכנית מיושמת כבר בשנתיים האחרונות. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

זהו, עכשיו הצעות לסדר אדוני. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אתה רוצה עוד שאילתה? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

לא. סיימנו אדוני. 

גב' קשת: 

אני יכולה רגע להגיב? 

מר שפירא- היו"ר: 

לא לא, זה לא הצעה שלך. 
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134. הצעות לסדר יום:

אורנה ברביבאי, חברת מועצה - ביטחון אישי במרחב הציבורי בעיר ת"א- יפו 

 

מר שפירא- היו"ר: 

איפה אורנה? אורנה בבקשה. 

 

גב' ברביבאי: 

אני מסירה. אני לא רוצה לעשות צחוק. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

את מסירה את ההצעה לסדר? 

 

גב' ברביבאי: 

אני בטוחה שהתשובה תהיה מגוחכת. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אז מה את רוצה שיקרה? 

 

גב' ברביבאי: 

אני פשוט מוותרת, כי אני מבינה שמה שאני אגיד לא יתקבל במילא. חבל על הזמן של כולם. 

אני יודעת לעשות את זה גם. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אדוני ראש העיר, ההצעה לסדר הוסרה, אז עכשיו דברי ראש העיר. 

 

גב' ברביבאי: 

חבל על הזמן של כולם. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אורנה, אורנה, זה לא מכובד לבוא ולומר – כמו שאמרת- כל מה שאני אגיד לא יהיה. 

אבל בכל זאת, להבא כשאת שואלת שאילתה או מעלה הצעה לסדר, כדאי לבדוק מיהו הממ"ז ברגע השאלה. 
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גב' ברביבאי: 

נכון, השם שלו היה של הקודם. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

מאז הוא התחלף. 

 

גב' ברביבאי: 

זאת הצעה שנוסחה עם השם הקודם.  

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני רק. 

 

גב' ברביבאי: 

תפסת אותי ראש העיר. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני לא תפסתי אותך, אני כל הזמן אומר לך- אולי בגלל זה את לא מעלה? 

 

גב' ברביבאי: 

אי אי אי. 

אם היית עונה לי לגופו של עניין על האלימות בעיר ועל ההגנה על תושבים הייתי שמחה מאוד. אבל אני, 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני, אם היית באה ומביאה לי הצעה אחת טובה ולא קשקושים, הייתי גם בא. 

 

גב' ברביבאי: 

אז בגלל זה אני לא מעלה. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

OK בגלל זה, נכון. 

 

גב' ברביבאי: 

כי אני יודע שכל מה אני אומרת- בשבילך זה קשקושים. 
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מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

אני מתחנן, אם יש חברי מועצה, יש פה חברי מועצה- כולם מחכים לעצה של מי שיש לה מומחיות, יודעת 

יותר טוב מכולם. 

 

מר אלקבץ: 

זה תיאטרון בובות צפון קוריאני, ראש העיר. 

 

גב' ברביבאי: 

לך כל דבר כזה, 

 

מר שפירא- היו"ר: 

טוב, אנחנו דברי ראש העיר, קדימה , שקט. 

 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

חבל, חבל, חבל. 

 

גב' ברביבאי: 

יש דברים יותר חשובים במדינה עכשיו, יאללה, יאללה. 

 

מר וולוך: 

חבל על הסגנון. 

 

135. דברי ראש העירייה: 

 

מר רון חולדאי – ראש העירייה: 

חברי וחברות המועצה, יושב ראש המועצה,  

במשך 26 שנים אני פותח את הרמות הכוסית לפסח באמירה  שבעיני היא חשובה – שיציאת מצרים אינה רק 

אירוע היסטורי אלא הרבה יותר מזה. היא מסמלת את היציאה מעבדות לחירות,  את זה כולם יודעים, את 

הפיכתנו בעצם לעם, את השחרור המנטלי מהוויה של עבדות להווייה של בני חורין בעלי זכויות. אבל גם 

כשנכנסנו לארץ ישראל לא היינו חופשיים, באמת. חיינו תמיד תחת מלך, לאורך כל ההיסטוריה. את החופש 

האמיתי, העצמאי, הריבוני, הכרזנו בטקס על עצמאותנו - כאן בתל אביב, על היותנו מדינה יהודית ודמוקרטית. 

בפעם הראשונה בהיסטוריה של העם היהודי האדם הכיר בעובדה שהוא ריבון על עצמו, שהוא בעל זכויות. 
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בשנתיים האחרונות אנחנו עדים לניסיונות לפגוע במוסדות הדמוקרטיה שלנו, במערכת האיזונים והבלמים. 

הממשלה מבקשת להדיח את שומרי הסף – את ראש השב"כ ואת היועצת המשפטית לממשלה. הממשלה לא 

מכירה בנשיא החדש של בית המשפט העליון, משנה את שיטת בחירת השופטים, ושולחת נציגי משרד החינוך 

לבתי הספר שלנו על מנת לוודא שמנהלים או תלמידים לא הלכו להפגין –  ומה זה אם לא דיקטטורה? לשטאזי 

הפכנו? 

בכל שנה אני מזכיר לעובדי העירייה כי בעצם ליל הסדר הוא הזדמנות להעריך ולהוקיר את העובדה שאנחנו 

בני חורין, ואני קורא להם, תספרו לילדכם בליל הסדר הקרוב, על מה היה, מאין באנו, מה בנינו ומה עלול 

להיחרב באם לא נעמוד איתן ונגן על ערכי הדמוקרטיה.  

וכפי שהזכרתי, גם עירנו אינה חסינה. גורמי ממשלה מנסים להשפיע ולאיים. ואני רוצה לקרוא לכם קטע קצר 

ממכתב שכתבתי למנהלי ומנהלות בתי הספר בעיר בשבוע שעבר, זאת בהמשך להבעת עמדתם בפני תלמידיהם 

בעניין הפגנות בעיר והבעת דעות.  

"עמוד השדרה הערכי של מערכת החינוך העירונית הוא אחד הדברים שאני לפחות גאה בהם ביותר בעיר שלנו.  

חינוך ואקטיביזם, העמדה מה טוב ומה רע, הם מנועי שינוי ושימור כאחד. הם בסיס לפיתוח אנשים שמסוגלים 

לחיות תחת ביקורת, לשמוע ולהתווכח. מובן מאליו שאי אפשר לעשות זאת ללא חופש להביע את דעתנו 

ודעותיהם של תלמידנו, ובעצם לאפשר ויכוח. מי שלא מאמין כל הסמכות נמצאת בידיו מבין שמותר לשאול 

שאלות. מותר לשאול שאלות. ולכן אנחנו צריכים אנשים שמסוגלים לחיות תחת ביקורת, לשמוע ולהתווכח, 

ומובן מאליו שאי אפשר לעשות זאת להביע את דעתנו ודעותיהם של תלמידינו ולאפשר ויכוח. כל אלו מפתחים 

חשיבה ביקורתית ומעודדים את התלמידים להיות אזרחים מעורבים במדינה דמוקרטית.  

אז אני מבקש במכתבי זה להביע הערכה על עבודתכם, אני  מדבר אל המורים, ולומר לכם שאני ומערכת החינוך 

בעיר תל אביב – יפו עומדים מאחוריכם ומעניקים לכם גיבוי מלא, גם אם ישנם גורמים במערכת החינוך, 

ובדרכים כאלו או אחרות, שמאיימים עליכם או מבקרים את עבודתכם." 

מה שאני אומר לגבי שני השליחים שבאו לבדוק בבתי הספר שלנו ולאיים על מנהלים זה אמת. 

מפאת צוק העיתים וגודל השבר, אינני מוצא לנכון להמשיך בסקירה הרגילה הפעם, של הנעשה בעיר, אלו אינם 

ימים רגילים... אבל אסיים בכך שבתקופה הזאת, כאשר הלחימה בעזה נמשכת, וכאשר החטופים נמצאים 

עדיין בעזה ולא שבו לביתם, לא נוכל לחגוג באמת את חג החירות. ולכן, כאשר אחינו מצויים בחושך וצלמוות 

– אי אפשר לחיות כרגיל, ואני מקווה מאוד שעד ליל הסדר הקרוב יחזרו הביתה בשלום כולם, 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אמן. 
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חברי מועצה: 

אמן. 

מר רון חולדאי- ראש העירייה: 

ורק אז נצליח לחגוג באמת את חג החירות. 

תודה רבה. 

מר שפירא- היו"ר: 

תודה רבה אדוני ראש העיר. 

 

136. פרוטוקול ועדת כספים מס' 15/25: 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אנחנו עוברים לפרוטוקול ועדת כספים  מס' 15/25. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע. 

לסיים את ההצבעה בבקשה. 

18 בעד, 5 נגד, אין נמנעים. 

 

ה צ ב ע ה 

בעד - 18 חברי מועצה 

נגד - 5 חברי מועצה 

נמנעים - אין 

 

החלטה: פרוטוקול ועדת כספים מס' 15/25- מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה לאשר את פרוטוקול ועדת כספים מס' 15/25 מתאריך 10.3.2025.  

(נספח) 

 

137. מינויים ושינויים בתאגידים ואיגודים: 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אנחנו עוברים לסעיף הבא: מינויים ושינויים בתאגידים ואיגודים. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע. 
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לסיים את ההצבעה. 

23 בעד, פה אחד 

ה צ ב ע ה 

בעד- 23 חברי מועצה- פה אחד 

 

החלטה: מינויים ושינויים בתאגידים ואיגודים   - מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה מתוקף סמכותה לפי פקודת העיריות [נוסח חדש] ותקנות העיריות (נציגי העירייה בתאגיד 
עירוני), התשס"ו-2006 (להלן - "התקנות"), ובכפוף לאישור עובדי העירייה ונציגי הציבור על ידי ועדת 
המינויים כהגדרתה בתקנות, למנות את נציגי העירייה הבאים כחברים בגופים המנהלים של התאגידים 

העירוניים כמפורט להלן: 
 

אחוזות החוף בע"מ 
מר פרדי בן צור- עובד עירייה 

בית ספר תיכון עירוני אליאנס – כל ישראל חברים בתל אביב-יפו 

מר דרור איסרוב – נציג ציבור- לתפקיד יו"ר דירקטוריון 

גני יהושע בע"מ 

גב' ענת פילצר סומך- נציגת ציבור- לתפקיד יו"ר דירקטוריון 
מר קובי טליאס- נציג ציבור 

מוזיאון תל אביב לאמנות 

מר גיורא יהלום- עובד עירייה 

עיר עולם ותיירות 

גב' לי-אור אבנון- נציגת ציבור 

תיאטרון הבימה- התיאטרון הלאומי של ישראל 
גב' שרי ישראלי- עובדת עירייה 
גב' מיטל להבי- חברת מועצה 

סיום כהונה 

מר ליאור שפירא – מוזיאון תל אביב 

 

138. בחירת ועדות עירוניות ומינויים ושינויים בוועדות: 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אנחנו עוברים לנושא הבא: אישור המלצות וועדת שיום, 
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גב' כליפה: 

לא.. בחירת וועדות עירוניות. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

ועדות עירוניות, נכון: בחירת וועדות עירוניים ומינויים ושינויים בוועדות. 

 

מר וולוך: 

יש לי שאלה. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

כן. 

 

מר וולוך: 

ראיתי שבוועדה הזאת ישנה רק מיטל- יו"ר וועדה, וכל היתר הם אנשי מקצוע, אין אף נבחר נוסף. 

אני לא בטוח, 

 

מר שגב: 

אנחנו נכניס במהלך החודש הקרוב. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אנחנו נכניס במהלך התקופה. 

 ?OK

נוכחות בהצבעה, נוכחות בהצבעה ולהצביע. 

לסיים את ההצבעה בבקשה. 

24 פה אחד. 

 

ה צ ב עה 

בעד- 24 חברי מועצה- פה אחד 

 

החלטה: בחירת ועדות עירוניות ומינויים ושינויים בוועדות – מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה למנות חברים וחברות לוועדות עירוניות כדלהלן: 
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בחירת ועדת רשות 

 
בתוקף סמכותה לפי הוראות סעיפים 150 ו– 165 לפקודת העיריות ]נוסח חדש[, מחליטה המועצה לבחור 

בוועדות רשות שונות כמפורט להלן: 

 

מינוי חברים לוועדת תחבורה ותנועה 

1. מיטל להבי )מרצ( - יו"ר 
2. נציג.ת מינהל בת"ש 

3. נציג.ת הרשות לתחבורה תנועה וחניה  
4. נציג.ת היחידה לתכנון אסטרטגי 

5. נציג.ת אגף תכנון עיר 
6. נציג.ת מינהלת הרק"ל 

7. מינהל קהילה - נציגי.ות אגפי המינהל 
8. נציג.ת אגף הפיקוח 
9. נציג.ת אגף החנייה 

10. נציג.ת אגף טכנולוגיות ומ"מ 

 

139. אישור המלצות ועדת שיום מיום 26.2.25: 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אנחנו עוברים לנושא הבא. 

 

מר לניאדו: 

הכל פה אחד. הכל פה אחד, כל הכבוד. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

הפה שלך. 

 

מר לניאדו: 

אני  יכול להצביע נגד אם אתה רוצה. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אישור המלצות וועדת שיום מיום ה-26 בפברואר 25. 

נוכחות בהצבעה. נוכחות בהצבעה ולהצביע. 
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גב' קשת: 

רגע, זה על שמות הרחובות? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

כן. 

 

גב' קשת: 

אני יכולה לומר משהו? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אני סיימתי את ההצבעה. 

 

גב' להבי: 

אני קוראת על שכונת הארגזים. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אז תדברו אחר כך, בנאומים מהמקום , על זה. 

בינתיים אף אחד לא אמר לי חוץ מגל שהוא רוצה נאום מהמקום. 

רק רגע, הדס. 

מי עוד רוצה נאומים מהמקום? 

 

מר עפרון: 

אני. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

מי זה אני?  

נוח. 

איתמר. 

תכתבו לי לווטסאפ. 

בינתיים יש רק ארבעה. 

כן, לסיים את ההצבעה. 

 

גב' קשת: 

הנה, לא סיימת את ההצבעה. 
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מר שפירא- היו"ר: 

לא. 18 בעד, פה אחד. 

ה צ ב ע ה 

בעד- 18 חברי מועצה- פה אחד 

 

גב' רגולסקי: 

אפשר להגיד משהו? 

 

מר שפירא- היו"ר: 

אני אתן לך בנאומים מהמקום. 

כבר עברנו. 

 

החלטה: אישור המלצות ועדת שיום מיום 26.2.25 – מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה לאשר את המלצות ועדת השיום מיום 26.2.2025, כמפורט להלן: 

 

1. שיום הרחובות הבאים, כלהלן: 

 
א. רחוב 2317 – שביל הולכי רגל המסתעף מרחוב עיר שמש ייקרא שביל אולגה, ע"ש אולגה חנקין לבית 
בלקינד )1942-1852(, אשת העלייה הראשונה, מיילדת ידועה בראשית ההתיישבות הציונית בתקופת 

היישוב העברי בארץ ישראל. 

ב. רחוב 2336 – שביל הולכי רגל המסתעף מרחוב הוד מרדכי )מוטי( האלוף ייקרא שביל סוניה, ע"ש סוניה 
בלקינד )1943-1870(, רופאת הנשים הראשונה בארץ ישראל. 

ג. רחוב 2369 – הממוקם בפינת רחוב אדירים ייקרא ע"ש נתן דונביץ' )2017-1926(, עיתונאי, שדרן רדיו 
וסופר ישראלי, שהיה ממניחי היסודות לעיתונות מודרנית בארץ וכתב מאמרים וספרים על תל אביב 

וההיסטוריה שלה.  
ד. רחוב 3780 – הממוקם בין הרחובות חיל השריון וקיבוץ גלויות( ייקרא דרך מרסל ניניו )2019-1929(, 
שהייתה אחת מנידוני קהיר. היא ישבה בכלא המצרי במשך 14 שנה )1954–1968( עקב השתתפותה 

ב"מבצע סוזנה" אשר נודע בשם "העסק הביש". 

ה. רחוב 3789 – הממוקם בין הרחובות העמל להתנופה ייקרא ע"ש ציונה שמשי )2018-1939(, שהייתה 
אמנית ישראלית, יוצרת רב-תחומית במגוון אמצעים - פיסול, ציור, קרמיקה ועיצוב טקסטיל. 

ו. רחוב 1306 – המסתעף מרחוב משה דיין ייקרא ע"ש הניה פקלמן )1940-1903(, שהייתה פועלת וחלוצה 
בארץ ישראל בתקופת היישוב. ספרה "חיי פועלת בארץ" מוערך כאחד המקורות האותנטיים ביותר 

שנכתבו על חיי הפועלות בשנות ה-20 של המאה ה-20. 
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ז. רחוב 632 – הממוקם בין הרחובות מרדכי אנילביץ' לסטרומה ייקרא ע"ש סימון וייל )2017-1927(, 
שהייתה פוליטיקאית ועורכת דין יהודייה-צרפתייה, ניצולת השואה. בזמן כהונתה כשרת הבריאות וייל 

קידמה את זכויותיהן של נשים בצרפת ובניהן את הזכות להפלה. וייל כיהנה גם כנשיאת הקרן לזכר 

השואה. 

הערה: 

לסעיפים 1.א ו-1.ב חשוב להבהיר כי בשל קיומם של רחובות בשם בלקינד וחנקין בעיר, ונוכח הצורך למנוע 

כפילות ובלבול, הוחלט להנציח את אולגה חנקין לבית בלקינד וסוניה בלקינד באמצעות רחובות הנושאים 

את שמותיהן הפרטיים – שביל אולגה ושביל סוניה. השילוט יוסדר באופן שיבהיר בצורה ברורה את שם 

האדם שעל שמו נקרא כל רחוב. 

 

2. קריאת גינת הכלבים בפארק שפיגל ע"ש כלבי יחידת עוקץ, כביטוי והוקרה לתרומתה הייחודית של 

היחידה.  

 
3. קביעת שם לשכונה הידועה בכינוייה "עזרא והארגזים" -  

ביום 24.5.2021 המליצה ועדת השיום "להתניע" הליך מתן שם לשכונה המכונה כיום "עזרא והארגזים" 

בדרך של שיתוף ציבור. בהתאם, נעשה הליך שיתוף ציבור מקיף, אשר כלל פגישות עם תושבים, הפצה של 

חוברת אינפורמטיבית אודות השכונה ופרסום קול קורא לתושבים להציע שמות לשכונה. זאת, במטרה 

לעודד את מעורבות התושבים במתן השם. יחד עם זאת, בהצבעה על השמות שהוצעו במסגרת הקול 

הקורא, הצביעו 159 תושבים מתוך כ-4,500 תושבי השכונה. בשל אחוז ההצבעה הנמוך וכן היעדרה של 

העדפה מובהקת למי מהשמות שהוצעו בקול הקורא הוחלט על קיום הליך חוזר של שיתוף ציבור לצורך 

מתן שם לשכונה. לאחר בחינת השמות השונים שהוצעו, כמו גם  קבלת עמדת מינהל קהילה בעניין, הוועדה 

ממליצה כי במסגרת ההליך החוזר יובאו להצבעת התושבים השמות הבאים: נווה איילון; עזרא; נווה 

אורים.  

 

4. ביטול ההחלטה לקרוא את גשר 9075 (המכונה "גשר יהודית") ע"ש יצחק נבון -  

מסיבות שונות ההחלטה לקרוא לגשר "יצחק נבון" נתקלה בקשיי מימוש כך שבפועל – עד היום – טרם 

הוצב שילוט הנושא את שם הגשר. בנסיבות אלו, ובהסכמת המשפחה, ממליצה הוועדה על ביטול ההחלטה 

לקרוא את גשר 9075 ע"ש יצחק נבון. כמו כן, תיבדק אפשרות להנצחת יצחק נבון בהסבת שם גשר עמק 

ברכה, שעתיד להיבנות, לגשר יצחק נבון. 

 

5. בחינת בקשה לשינוי שם השכונה "צמרות איילון" ל"פארק צמרת"- צוין, כי "פארק" הוא מונח המתאר, 

ככלל, מרחבים טבעיים ושטחים פתוחים המשמשים לפנאי ובילוי. לפיכך, אין מדובר במונח המתאים 

לשמש כשמה של שכונת מגורים אורבנית. בנוסף לכך, קיימת בעיר שכונה בשם "שיכון צמרת", שם בעל 

דמיון רב לשם "פארק צמרת" ועלול לגרום לבלבול. לצד האמור, הוועדה ערה לכך שעל פניו, וכפי שבא לידי 



 
 

פרוטוקול ישיבות המועצה העשרים ושתיים 
פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 20 

מתאריך כ"ד באדר תשפ"ה )24.3.2025( 
 
 

 - 19 -
 

 

 

ביטוי בפניותיו של יו"ר ועד השכונה, תושבי השכונה מעוניינים לשנות את שמה הנוכחי של השכונה. על כן, 

הוועדה ממליצה שלא לשנות את שם השכונה ל"פארק צמרת", אך סבורה כי יש לבחון בחיוב את שינוי 

השם תוך בחינת שמות אחרים אשר יוכלו לייצג בצורה הולמת את רוח השכונה ומאפייניה.  

 

6. בקשה לקריאת מעבר שמספרו 3971 ע"ש גיורא גודיק, נדונה ביום 22.4.2012 בוועדת שיום ונדחתה. לאחר 

עיון נוסף בבקשה, הוועדה לא מצאה מקום לשנות מהחלטתה בעניין זה.  

 

140. פגרת המועצה: 

 

מר שפירא- היו"ר: 

פגרת המועצה. 

נוכחות בהצבעה ולהצביע. 

 .OK

לסיים את ההצבעה. 

19 בעד, 1 נגד. 

ה צ ב ע ה 

בעד- 19 חברי מועצה 

נגד- 1 חבר מועצה 

 

החלטה: פגרת המועצה- מ א ו ש ר 

 

המועצה החליטה מכח סעיף 5 לתוספת השנייה לפקודת העיריות (תקנון בדבר ישיבות מועצה, זימונן 

והנוהל בהן), שלא לקיים ישיבה מן המניין של מועצת העירייה בחודש אפריל 2025. 

 

141. נאומים מהמקום:  

 

מר שפירא- היו"ר: 

כן, נאומים מהמקום. 

תודה רבה. 

נאומים מהמקום. 

גל. 

 

מר שרעבי: 

טוב.  
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אני רוצה רק לומר דבר אחד שהוא מאוד מאוד חשוב: 

אנחנו נמצאים לפני חג הפסח, וגם השנה בערב חג הפסח עיריית תל-אביב יפו, קרן תל-אביב, יוסף בר-נתן-

יקיר העיר תל-אביב, בשני אירועי פסח מאוד מאוד גדולים למשפחות ברחבי העיר- אחד במרכז אורים ל-

1,000 איש ואחד באזור יפו לכ-400 איש. ואם אנחנו, מישהו מאתנו יודע על משפחות שידן אינה משגת או 

אנשים בודדים-שיעדכן את המינהל לשירותים חברתיים ומינהל קהילה, והם יגיעו לערב הסדר הזה באמת 

באווירה מאוד מאוד טובה, באווירת חג, על מנת שנוכל באמת, שלא יהיה אדם אחד בעיר תל-אביב שלא יחוג 

את חג הפסח. 

תודה. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

תודה, תביא את זה בבקשה להדס, את המיקרופון, אם לא קשה לך. 

אחרי הדס, לנוח. 

 

גב' רגולסקי: 

אני רוצה להצטרף לדברים החשובים שאמר ראש העיר, ואני מבקשת להצהיר שכפי שחתמתי בעצומה של 

נבחרי ציבור בכל הארץ, אנחנו קוראים לממשלת ישראל לשמור על הדמוקרטיה ושלטון החוק. לא להאמין 

שצריך להצהיר את זה, אבל אני אקיים כל פסיקה של בג"ץ, ואני משערת שכולכם יחד אתי. 

מועצת העיר תל-אביב יפו היא מגדלור דמוקרטי לישראל כולה, ומי שחושבים כמוני מוזמנים לעמוד. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

תודה רבה. 

נוח, תעביר את זה לנוח, את המיקרופון. 

רגע, נוח. כן, נוח. 

 

מר עפרון: 

 .WELL ,כן

זאת הפעם הראשונה שאני פוצח את פי פה, בקדנציה הנוכחית, ואתם תראו למה. 

לפני 30 שנה, כמעט בדיוק, סוזן ואני הבאנו לעולם כאן בתל-אביב יפו את בתנו הבכורה. היא נולדה אל תוך 

הקהילה היהודית השיוויונית שלנו, שבדיוק כמו כל קהילה יהודית שיווניות אז, לא הצליחה להשיג בית 

כנסת דרך המשרד לשירותי דת, כמובן. אז יצאנו לחפש מקום בו חיי הקהילה והרוח שלנו יוכלו לפרוח.  

בסופו של דבר אנחנו מצאנו מנהל בית ספר , בשנות הארבעים לחייו, חדש בתפקידו, שהסכים לתת לנו 

אכסניה. הוא נתן לנו לשפץ חדר בתיכון שהוא ניהל, כך שיתאים לצרכינו, ואפשר לנו להשתמש בו בשבתות 

וחגים. כך קרה שבתנו נולדה לתוך קהילה תוססת, עם בית. ושמו של מנהל בית הספר ההוא היה רון חולדאי. 
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בתנו למדה בבתי ספר אחרים בעיר, עם מורות ומורים שלקחו אותה ברצינות, ולימדו אותה ביצירתיות, 

בשמחה ובתשוקה בגן כ"ד, לאחר מכן בבית הספר לאמנויות, אז בעירוני א', ובכל אחד מהמקומות האלה 

המורות והמורים הקשיבו לה, העריכו אותה ועודדו אותה לפתח את המקוריות, הדמיון ומעוף המחשבה 

שבה. התמיכה זאת היתה חלק טבעי ועמוק מהחינוך שהיא קיבלה פה בעיר. 

הבת שלנו הפכה לפעילה בתנועת נוער, תנועת נוע"ם של התנועה המסורתית. כשהסניף שלה היה זקוק למקום 

להיפגש בו, היא נפגשה עם סגן ראש עיר צעיר בשם אסף זמיר שאמר לה "עלי", ותוך שבועות ספורים העניק 

לה את המפתחות למקום שהסניף עדיין משתמש בו עד לעצם היום הזה. 

הבת שלנו גדלה במוזיאונים בעיר, בספריות, בגלריות, באולמות הקונצרטים, בגנים הציבוריים ובמרכזי 

הקהילה. אחרי הצבא ואחרי הטיול שאחרי הצבא היא השלימה תואר שני באוניברסיטת תל-אביב, בתכנית 

רב תחומית שבה למדה ספרות, מחשבת ישראל, מתמטיקה, סוציולוגיה, אנתרופולוגיה, היסטוריה , 

פילוסופיה ועוד נושאים רבים אחרים, שערי העולם כולו נפתחו לה כאן בעיר הזאת. 

ועכשיו היא כאן שוב, זאת הסיבה שאני מדבר, לביקור מולדת קצרצר מהדוקטורט שלה בחו"ל, והיא יושבת 

בחדר ההוא שם, לצידנו, ואני יודע שאני נשמע כמו אבא גאה טיפוסי, וזה נכון, אני אכן אבא גאה מצוי ובזוי, 

אבל הנקודה שלי היא אחרת:  

אם שאול טשרניחובסקי צדק כשכתב: 

ש"האדם אינו אלא תבנית נוף מולדתו". 

כוונתו לא היתה רק שאם אנחנו נבין מקום מסוים נוכל להבין דרכו את האדם שצמח בו. כוונתו היתה גם 

שאם אנחנו נביט באדם נוכל להבין טוב יותר את המקום שבו הוא צמח.  

וכשאני רואה את בתנו- כמה שהיא מלאה באור  ובחום, כמה הצחוק בא לה בקלות , ולצד זאת גם רצינות 

ערכים עמוקה. כמה היא עדינה וגם חזקה. כמה היא חייה לעולם ומחויבת לשכונה שלה, לקהילה שלה, 

לאנשים שלה. כמה שהיא יצירתית וכמה אנרגיה יש בה . כמה היא זוהרת, כמה היא פמניסטית. כמה שהיום 

שלה הוא ארוך ובכל זאת תמיד יש לה זמן לכל מי שזקוק לה- כשאני רואה את בתנו, אני רואה כמה שהיא 

דומה לעיר אשר גדלה בא ושגידלה אותה, וכמה שהעיר דומה לה. 

בעידן שבו כל כך קל לשכוח את כל הטוב שמקיף אותנו בגלל הרע שמתרחש סביבנו, כשכל כך קל לא להבחין 

בכל הדברים הטובים שנוצרו סביבנו- וחלקם בזכותנו- רציתי  רק להזכיר את הדברים האלה ולהביא תודה 

לכל האנשים שיושבים כאן בחדר הזה, בבניין הזה, שפועלים יום-יום כדי לבנות את העיר שעיצבה את בתנו 

ושאותה היא תמשיך לעצב בעתיד, כשתחזור, עם תואר חדש ועתיד שנפרש לפניה. 

תודה. 

מחיאות כפיים 

 

מר שפירא- היו"ר: 

נוח , עשית תקדים. ונאום מהמקום שמדבר על ילדים זה תמיד יהיה לפני הזמן שאני מודד. אז אני מתחייב 

לכם, אם מישהו מכם רוצה לספר על הילדים שלו-אני אמדוד את הזמן כפי שאני מבין. 
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כן איתמר. 

 

מר אבנרי: 

ערב טוב חברות וחברים, ראש העירייה, חברות וחברי המועצה. 

בכל העולם ערים גדולות הן שומרות סף. שומרות סף מול שלטון סמכותני, מול שלטון שמנסה להישאר 

בשלטון- לא משנה מה. זה קורה בהונגריה-בבודפשט, זה קורה בתורכיה-באיסטנבול, זה קורה בארה"ב 

הערים רבות שמתנגדות למדיניות של טראמפ, ולכן טוב אדוני ראש העירייה שאמרת הבהרות ברורות נגד 

המדיניות של הממשלה. 

ואני רוצה לקרוא מכאן שגם נאמר באופן מפורש שכשיגיע הרגע וכשהמשק ישבות, גם עיריית תל-אביב יפו 

תשבות, ואנחנו נקרא- גם לעובדות ועובדים שמעוניינים בכך וגם לתלמידות ותלמידים שמעוניינים בכך – 

לצאת לרחובות, אין דוגמה טובה יותר ואין שיעור טוב יותר לדמוקרטיה ולאקטיביזם. 

תודה רבה. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

תודה איתמר. 

אתה יכול להעביר את זה לשולה לידך. 

 .OK ,שולה היא האחרונה נכון? אף אחד אחר לא ביקש. כן

 

גב' קשת: 

טוב. אני חושבת שאחד הנושאים החשובים היום, בעת הזו במיוחד, זה נושא הבית. 

ואנחנו- בהוצאת אחותי - הוצאנו עכשיו ספר בנושא בית, ואני רוצה להקריא פה משהו. 

שלושה שירים קצרים. 

 

קריאה: 

שלושה? 

 

גב' קשת: 

כן. 

הראשון- בשכונת יד אליהו, המשורר עזרא לוי: 

אם לשישה 

נותקה מחשמל 

ולא נותר לה כסף לקנות 

אפילו אור של נרות, 

להאיר  
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נפש כבויה. 

 

בארץ סודן –עזרא לוי: 

בארץ סודן 

אשר במדינת תל-אביב 

תינוק נצמד אל שד, 

ורק עלבון ויאוש 

נוטפים מפטמתה. 

גבעת עמל-אלי אליהו 

ואני ראיתי את חסרי הישע 

ואת המגורשים מביתם וידעתי 

כי לפעמים החוק הוא הפשע 

ולא כל השפוך הוא דם. 

וראיתי איך בעצב קם בית 

ואיך בעצב איננו, ואיך ילבינו 

הלבנים הללו את פנינו. 

וידעתי כי עוד תבוא נקמת 

הקומות האלה עלינו. כי עד 

מתי יסעד האדם את נפשו 

בבשר החלשים ממנו. 

תודה. 

 

מר שפירא- היו"ר: 

תודה רבה. 

חברים, אני נועל את ישיבת המועצה. 

תודה רבה לכולם. 

לילה טוב. 

 

 

 

הישיבה נעולה 

 

 






